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Kommunövergripande skolråd 

Anteckningar 

  

 

 

 

 

Bergslagsvägen 13-15, 612 80 Finspång 

Organisationsnummer 212000-0423 

www.finspang.se 

Telefon 0122-850 00   

Fax 0122-850 33   

kommun@finspang.se   
 

          Tid:                 Tisdag 18 april 2023, kl 18.00-20.00 

 Plats:             Sessionssalen, plan 4 i Kommunhuset 

 

             Närvarande:  Björke, Anna Vildu 

   Björke, Alice Lewy 

   Brenäs, Sophie Asker 

   Brenäs, Linda Lindström 

   Grosvad, Maria Tvetström 

   Grosvad, Josefin Ersman 

   Grytgöl, Jenny Andersson  

   Grytgöl, Staffan Philipsson 

   Hällestad, Linda Andersson 

   Hällestad, Elisabeth Jarme 

   Högalid, Anna Söderberg 

   Nyhem 7-9, Gunilla Malteskog 

   Nyhem 7-9, Krisitna Strand 

   Rejmyre, Caroline Eriksson 

   Storängen, Sandra Siljedahl 

   Svältahgen, Sofie Petersson 

   Svältahgen, Sara Forsell 

   Viggestorp, Josefin Edqvist 

   Mikael Wallin, utbildningsråd (L) 

   Henrik Persson (S) 

   Narcissa Gvozdar-Tellefsen (M) 

   Anders Pantzar, utbildningschef 

   Jenny Rydin, sekreterare 

   Helena Wastesson, gäst 

   Inger Tranqvist, gäst 

    

            Frånvarande:  Nyhem F-6, ej representerad 

   Lotorp, ej representerad 

   Anpassad grundskola, ej representerad 
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        Nr         Ärenden  

1 Mötet öppnas 

a) Utbildningschef och utbildningsråd hälsar alla välkomna.  

 

2 Föregående protokoll 

a) Inga synpunkter togs upp. Anteckningarna är skickade till alla i gruppen samt utlagt på 

kommunens hemsida. 

 

3 Trafiksäkerhetskommittén – information från Helena Wastesson 

a) Helena presenterar vad trafiksäkerhetskommittén arbetar med och frågar om det finns 

något intresse från skolrådsrepresentanterna att delta. Vid intresse mailar man Jenny Rydin 

(jenny.rydin@finspang.se) eller Helena Wastesson (helena.wastesson@finspang.se). 

 

4 Kostchef Inger Tranqvist kommer och svarar på frågor 

a) Inger berättar hur planeringen ser ut vid skapandet av menyn. Det finns en 

måltidsgrupp som arbetar med att se över matsedlarna och recepten. Till måltiden ingår det 

minst fem råkostsalternativ, knäckebröd, smörgåsmargarin och diverse tillbehör så som 

exempelvis sylt och rödbetor etc. Diskussion följer kring halvfabrikat kontra egen lagad mat 

och Inger berättar att köken lagar så mycket de hinner med själva.  

 

5 Hur kan vårdnadshavare bidra till att skapa utbildningsorten Finspång? 

Följande förslag kom upp: 

a) Det är viktigt att visa oss ute på landsbygden och se till att vi räknas. 

b) Vi skulle kunna stärka och göra idéutbyte mellan våra landsbygdsskolor.    

c) Kommunen behöver marknadsföra att våra skolor finns i kommunen, ha ett samarbete 

mellan kommunerna.  
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d) ”Prata” om hur dålig skola vi har i Finspång och i Sverige leder bara till att gemene 

man tänker att skolan är dålig. Vi behöver prata om alla de saker som är bra i skolan i 

Finspång.   

e) Jobba med marknadsföring av kommunens skolor. Frågan tas vidare om anledningen 

varför Facebook och Instagram togs bort. Sektors samordnare återkopplar till 

representanterna i gruppen som deltog vid mötet.  

           

6 Rapporter från enheterna  

a) Nyhem – kompensation för paviljongerna, finns det? 

Det finns en sådan kompensation. Mer information kommer.  

b) Grytgöl – vi är trångbodda och behöver ha mer utrymme. 

Det finns ett prioriterat uppdrag som ligger i att belysa alla fastigheter i kommunen. 

c) Rejmyre – har svårigheter med studiero. 

Vi jobbar med just denna problematik tillsammans med rektor och verksamhetschef.  

d) Hällestad – hur kommer det se ut i höst? Det är en tuff situation då skolan lider av att 

vara så trångbodda. 

Det behövs extra lokaler och fastighetsavdelningen har ansvaret för att hitta alternativa 

lösningar till hösten.   

e) Björke – Har också problem med att vara trångbodda. Det finns ett önskemål om att när 

sexorna ska vidare att ha ett öppet hus innan så man kan hälsa på. eleverna är oroliga.  

Utbildningschef lyfter detta med verksamhetscheferna som får föra punkten vidare till 

rektorsgruppen.  

f) Storängen – vi har inget skolråd och det vill vi ha. Vad måste man ha och vad är ok?  

g) Grosvad – det är en högstadieskola och det är allmänt rörigt. Man får låsa salsdörrarna 

när lektionerna pågår. Det kan bli aktuellt med videoövervakning.  

h) Viggestorp – hur gör vi med de frågor som ni tar med er, det är långt innan nästa möte? 

Hur kommer återkoppling? 

Sektors samordnare återkopplar till representanterna i gruppen som deltog vid mötet. 
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7 Anmälda frågor 

a) Fri frukt   - Svälthagsskolan 

Svälthagens skolrådsrepresentant föreslår fri frukt utifrån ett jämställdhetsperspektiv. 

Utbildningsråd och andra föräldrarepresentanter framför att det är ett ansvar för föräldrarna 

att skicka med frukt vid behov.    

 

b) Besparingskrav och nedskärningar - Viggestopsskolan 

Personalen på Viggestorp skola och dess vårdnadshavare är oroliga. I Grytgöl och Brenäs är 

man nu också rädda att skolorna ska försvinna.  

Utbildningschef och utbildningsråd svarar att vi är i ett svårt läge där vi har ett stort 

budgeterat underskott. Vi kommer att behöva göra insatser på varje enhet och även centralt 

för att minska detta underskott.   

   

c) Skolkataloger  - Viggestorpsskolan 

Dessa är borttagna, varför? 

Det togs bort beslutet att ha skolkataloger utifrån perspektivet GDPR och ett eventuellt 

utanförskap för dem som inte har råd att köpa.  

 

8 Nästa möte 

            231024 ges som förslag och gruppen godkänner det. 

 

9 Mötet avslutas  

a) Mötet avslutas av utbildningschef och utbildningsråd. 

    

 

 

 

                 /Jenny Rydin 


